
ZÁZNAM NA 

PAMĚTNOU 

 

„Konopišťská 6“ 

K6/2009/02 

ze dne 22. 5. 2019, schůzka na Měst. úřadě Benešov 

 
 

Program: 

1) Oprava mostku na lobkovické cestě  

2) Čerpání dotací na opravu lesních cest 

3) MIOS 

4) Mobiliář 

5) Posílení kapacity eko-vláčku 

6) Koordinace akcí v Konopišti 

7) Skautský sraz OBROK 

8) Různé 

 
 

Přítomni: 

David Drábek (Povodí Vltavy)  

Ing. Miroslav Jankovský (LČR – Lesní závod Konopiště) 

Ing. Petr Mareš (Komise pro Konopiště – KpK) 

František Paluš ml. (Komise kulturní – Kk) 

Mgr. Zdeněk Zahradníček (Město Benešov) 

  

 
 
1) Oprava mostku na lobkovické cestě 
 

Z jednání s NPÚ (25. 4. 2019) vyplynuly následující závěry: 

Město bude pokračovat v technické přípravě opravy mostku (nejprve formou projektu)  

- ing. Roman Tichovský (RT) osloví statika, který posuzoval pro město opravu oblouků na Karlově a krovů chrámu 

sv. Anny (odp. RT, orientační termín do konce května)) 

- Město zároveň požádá pracovnice NPÚ (pí. Jarešová a Hančlová) o doporučení na projekční kanceláře pro 

přípravu takovéto opravy (odp. RT, do konce května) 

- Paralelně proběhne schůzka s kastelánkou zámku Konopiště mgr. Sedláčkovou o případném převodu majetku 

mezi Městem a NPÚ (lobkovická cesta výměnou za cestu kolem Staré myslivny) – termín dohodnut na 19. 6. 

2019 

2) Čerpání dotací na opravu lesních cest 

Info ing. Jankovského – LČR disponuje studií na parkové cesty (komplet, nejen promenádní cesty). Existuje shoda 

účastníků na všeobecném zájmu využít případnou dotaci na maximální rozsah cest v parku. Pro tento účel bylo 

dohodnuto: 

- vyjasnit na jaké cesty je dotace definitivně využitelná, zda jsou vypsány příslušné dotační tituly a je dostatek 

financí – odp. ing. Zdeněk Zahradníček (ZZ) s Posázavím, orientační termín do 27. 5. 2019 

- urychleně jednat s NPÚ v tom smyslu, zda lze stávající studii použít jako podklad pro projekt opravy cest (ergo 

podklad pro žádost o dotaci), vycházíme z předjednaného a na jednání s NPÚ slovně schváleného povrchu 

Parkdecor (představeného NPÚ na Meduně), Město požádá památkáře o termín jednání v této věci za účasti 

LČR a místostarostů RT a ZZ (odp. ZZ, orientační termín do 31.5.2019)  

3)  MIOS 

Účastníci se shodují na návrhu vzešlém z komise pro Konopiště, tj. využít v areálu Konopiště manuál informačního 

systému, schváleného v rámci NPÚ. 

Komise připraví návrh bodů, kde by byl v Konopišti informační systém aplikován, tedy kde by byly informační 

sloupky/rozcestníky apod. umístěny (mapku) – odp. František Paluš (FP), orientační termín 15.6.2019. Na základě 



takového návrhu bude dále jednáno s NPÚ. 

4) Mobiliář 

Na jednání s památkáři bylo domluveno, že NPÚ souhlasí s vybavením litinovými lavičkami typu Schönbrunn (které 

jsou již v okolí zámku a v Růžové zahradě), v provedené černá litina + světlý buk. Aktuální pořizovací cena činí Kč 

4250+DPH. Protože zřejmě existuje starší žádost TS Benešov o schválení laviček, bude nejprve vyjasněno kdy, o jaký 

typ a s jakým výsledkem bylo žádáno (odp. ZZ, s dotazem na řed. Ing. Rataje, do 27.5.2019). 

Pokud nebude výše uvedená žádost a její výsledek v zásadním rozporu s posledním jednáním s památkáři, bude 

postupováno takto: 

- Město oficiálně požádá o schválení typu laviček ze strany NPÚ (odp. ZZ, orientační termín červen 2019) 

- komise připraví plánek rozmístění ca 10-20 laviček v parku (odp. ing. Petr Mareš, PM, termín do 15. 6. 2019) 

- dle informace komise (PM) existuje reálná možnost financovat pořízení laviček sponzorsky za předpokladu 

umístění donátorského štítku na jednotlivé lavičky, průběžně bude informováno resp. jednáno o takovém 

finančním krytí nebo o jiných možnostech financování 

- umístění laviček (pevně do betonových patek jako u laviček na zastávkách eko-vláčku) a údržbu zajistí TS 

Benešov 

5) Posílení kapacity eko-vláčku 

Nízkopodlažní autobusy mají dlouhé objednací lhůty, proto bude tato záležitost řešena až v sezóně 2020. Ve věci nákupu 

resp. možnosti disponovat autobusy pro Město jedná starosta ing. Hlavnička. 

V rámci komise pro Konopiště bude ještě projednána případná trasa autobusu a také event. úpravy trasy eko-vláčku (/odp. 

PM, orientačnín termín do konce roku 2019) 

6) Koordinace akcí v Konopišti 

Z důvodu nepřítomnosti největších organizáítorů akcí (zámek + KIC) nebylo toto téma konkrétně projednáno. Místostarosta 

ing. Zahradníček vyjádřil naději, že v příští sezóně nedojde ani k termínové kolizi akcí, ani k nasmlouvání akcí, které 

narušují prohlídky či jiné akce na zámku (akce rádio KISS). 

7) Skautský sraz OBROK 

Účastníci se shodli na tom, že jde o mimořádnou akci, pořadatelé mají výslovně za úkol maximálně šetřit přírodu a areál 

předat v neděli 26. 5. v uklizeném stavu. 

8) Různé 

Místostarosta ing. Zahradníček přislíbil projednat umístění orientační směrové značky (u servisu Peugeot) s dopravními 

orgány do konce května 2019. 

 

Příští schůzka se předběžně bude konat 19. 6. 2019 od 15 hodin. 

Zasedání skončilo v 16.45 hodin 

Zapsal: Petr Mareš 

Zápis ověřil: Zdeněk Zahradníček 


